
Referat fra semestergruppemøde nr. 1, 
Idræt 5. semester E21 

Fredag den 1. oktober 2021 kl. 10.00‐11.00, online på MS Teams 

 

Til stede: 

Grupper der var repræsenteret: 1, 3, 5, 6 og 7 

Studiesekretær Susanne Kragelund Hansen (referent) 

Semesterkoordinator Rogerio Pessoto Hirata 

Kursusansvarlig Verena Lenneis 

 

Ikke til stede: 

Gruppe 2, 4 og 8 samt tofags‐gruppen var ikke repræsenteret 

 

 

Dagsorden: 

1. Eventuelle meddelelser fra koordinator/sekretær 
a) Semesterrepræsentant 
b) Statusseminar 
c) Booking af lab 
d) Ansøgning om projektmidler 
e) Ansøgning om midler til sociale arrangementer 

2. Semesteret generelt 
3. Evaluering af faciliteter i Gigantium 
4. Evaluering af kurser 

a) Anvendt træningsfysiologi og databearbejdning 
b) Idrætspolitik og organisering 
c) Anvendt kvalitativ metode og statistik 

5. Projektstatus  
6. Eventuelt  

 
 

1.  Eventuelle meddelelser fra koordinator/sekretær 

a.  Semesterrepræsentant: 

  Bjarke Højen Nielsen har meldt sig. 

b.  Statusseminar: 

 
Statusseminar er skemalagt den 2.‐3. november – tidsplan er til godkendelse hos vejledere. 
Der er kun én humanvidenskabelig gruppe, som derfor bliver koblet med en 
naturvidenskabelig gruppe til seminaret. 

c.  Booking af lab: 

 
Den nuværende vejledning til booking fungerer kun, hvis man har Outlook. For dem der 
tilgår sin mail fra mail.aau.dk, kommer der en vejledning inden for få dage. 



Ved spørgsmål til brug af lab, kontakt Rogerio. 
Man kan godt bruge lab uden for almen arbejdstid, men vejleder skal først godkende det. 
Der skal laves en aftale med vejleder først, og så skal booking foretages. 

d.  Ansøgning om projektmidler: 

 
Der kan søges projektmidler (f.eks. transport eller udstyr). I semesterrummet er der link til 
hjemmesiden om projektmidler. På hjemmesiden står også nævnt en kontaktperson, hvis 
man har spørgsmål, som ikke besvares på hjemmesiden. 

e.  Ansøgning om midler til sociale arrangementer: 

 
5. semester kan søge op til 300 kr. pr. studerende til afholdelse af sociale arrangementer. 
Semesterkoordinator har fået en mail fra studienævnet om det og vil sende den videre til 
semesterrepræsentanten. 

2.  Semestret generelt 

 

Hvordan gik semesterstart: 
Gruppedannelsen gik godt. To grupper havde dog en forventning i forhold til prioritering af 
vejledere til grupperne, og der er ønske om en bedre forventningsafstemning til næste gang. 
 
En vejleder har sagt op, og der er blevet tildelt en ny vejleder til to grupper. Der er ønske 
om, at studerende en anden gang har lidt indflydelse på tildeling af vejleder. Det var dog 
rart, at der blev tildelt en ny vejleder hurtigt. 
 
Til uddannelsen generelt: 
Flere vejledere har tilsyneladende en forventning om, at de studerende har haft mere 
videnskabsteori på nuværende tidspunkt, men den undervisning kommer først for alvor i et 
5. semester kursus. Semesterkoordinator har noteret sig det og tager det med videre. 

3.  Evaluering af faciliteter i Gigantium 

 

Der mangler skraldespande i foyeren. 

Der ønskes tavler i foyeren, og evt. kan man bruge dem til opdeling i båse. 

Studiesekretæren nævnte, at 1. og 3. semester har kommenteret på støjniveauet og mangel 
på strømstik. 

Det er nemmere at få hjælp til opgaveregning, når man sidder i grupperum på campus end i 
foyeren i Gigantium. 

4.  Evaluering af kurser 

a.  Anvendt træningsfysiologi og databearbejdning 

Der forespørges kursus i Excel for studerende, da nogle forelæsere forventer, at man kender 
det godt. Semesterkoordinator foreslår, at forelæsere lægger links til relevante videoguides 
til Excel (eksempelvis: hvordan man laver en plot). 

b.  Idrætspolitik og organisering 

Ingen kommentarer. 

c.  Anvendt kvalitativ metode og statistik 

  Der ønskes slides som bedre beskriver hvad der foregår i en undervisningsgang, sådan at 
folk der har været syge bedre kan læse op på materialet. 



5.  Projektstatus 

 

Ingen kommentarer fra studerende. 

Koordinator mindede om, at det er muligt at mødes med vejleder online, når det ikke er 
muligt fysisk. 

6.  Eventuelt 

 

Studiemiljøet vil fremover komme med som et punkt til semestergruppemøderne. 

Koordinator opfordrer til at kontakte ham, hvis der er noget de studerende ikke vil tage op 
på mødet. 

 


